





提名日期: 2022 年 3 月 20 日至 6 月 12 日 評審及面試日期: 2022 年 6 月 25 日 提名電郵: ↓ hkpels2022.cljc@gmail.com





城市女青年商會為全港時尚專業女性選舉之主辦機構。

宗旨

全港時尚專業女性選舉旨在表揚一群傑出的女性及彰顯她們所代表的價值觀,藉以提高女性整體社會地位,使公眾對時尚健康的女性形象有新 的詮釋。「形象」意義涵蓋甚廣,除了服飾、外貌等表面形象外;更應包括品德修養、待人接物、生活態度及對社會貢獻等。而作為「時尚」 女性,更是獨立自主、具備新思維、領導能力、前瞻性、親和力、敢於打破常規,擁有個人風格及魅力,亦願意接受兩性新角色的一位人物。 此次選舉分四個界別,最多有 10 名女性可獲得殊榮。機構及個別人士,均可就各界別作出提名。

选举及评审细则

符合下述條件的人士,均有資格於是次選舉中被提名為候選人:

持有有效香港身份證之18-40歲(即1982年1月1日至2003年12月31日期間出生)的女性;

2. 具有時尚女性的形象及質素;

3. 在事業方面有卓越表現;

- 4. 熱心參與社會公益服務; 及
- 5. 屬於以下其中一項專業界別:
  - 專業及學術
  - 工商、環保及創意產業
  - 公共及社會服務
  - 藝術及文化界

提名程序

請將提名表格及其他附加文件,於 2022年 5 月 31 日或以前以<u>電郵方式</u>遞交予獨立會計師 - 優誌執業會計師有限公司。表格必須經提名人或團 體及參選者之認可。提名人必須為 18 歲或以上人士。每位提名人可提名多於一位參選者。所有評審團成員不可成為提名人。

#### <u>参選者須附上以下文件</u>

- 參選者的彩色證件近照一張
- 參選者的身份證影印本
- 有關專業範疇的照片(上限 5 張) 或 3 分鐘短片
- 任何能證明參選者成就及貢獻之推薦、榮譽及獎項證明
- 任何能證明參選者之工作證明及現職名片
- \* 參選者可附上文件的超連結 (如適用)

為保障參選者在評審過程中能夠得到全面考慮,請提供詳盡參考資料。所有提名人及參加者提交的資料,將會於篩選及評審期間審閱。所有提交的 資料將絕對保密,及只限用於選舉委員會及評審團之評審工作。獎項頒發後,適當資料將會向公眾發佈。獨立會計師會於比賽結束後三個月內將所 有參選者的個人資料銷毀。

篩選程序 獨立會計師會查證每一名參選者之資料及資格。如有需要,參選者或需提供額外文件。 獨立會計師將建議名單提交評審團作面試。參選者需親身參與面試,本評審團<u>不接受</u>以視像會議形式進行面試。 經過所有評選工作後,獲選者及提名人將獲邀請出席頒獎典禮。 評審團之決定將為是項獎項之最後決定。參選者一經提名,須遵守所有選舉委員會及評審團的決定。

評審團

評審團成員乃由本港專業及各界具德望之人士出任,包括:

首	席	評	審	

まあり知

龍子明先生 BBS, MH, JP 香港樹仁大學校董

評審(按姓氏筆劃排列)
 陳建強醫生 SBS, BBS, JP 香港傑出青年協會主席
 陳念慈女士 MBE, JP 香港精英運動員協會主席
 唐偉章先生 BBS, JP 前理工大學校長

唐偉章先生 BBS,JP	前理工大學校長		
鄭文雅女士	香港華人女子高爾夫球總會主席	及	香港小姐冠軍

里安日期		
截止提名日期	:	2022年5月31日(星期一)
候選人面試日	:	2022年6月25日(星期六)
頒獎典禮		
	·	2022年7月23日(星期六)

# CONFIDENTIAL 密件

#### Application Form 報名表格

Deadline for nomination: 31 May 2022

截止提名日期 : 2022 年 5 月 31 日

All information furnished will be kept strictly confidential except for evaluation by the judging panel.

. The appropriate information will be released to the public when the award is granted. 所有提交資料將嚴予保密並只供評審作甄選之用,在參選者當選後摘取適當部分公佈。

### To Be Completed By the Entrant 由参選者填寫

### 年齡必須介乎18-40歲 Be between the age of 18-40

Passport Photo of Entrant with resolution 300dpi 參選者照片像素為 300dpi

相片 Photo

 Categorie:
 □ Professionals & Academic Research 專業及學術界

 職業界別
 □ Commerce, Environmentally-friendly & Creative Industries 工商、環保及創意產業界

 □ Civic/Social Service 公共及社會服務界

 (Please Tick One Only)

 □ Culture and Arts 藝術及文化界

### Personal Particulars of Entrant 參選者個人資料

□ 小姐 Miss □ 女士 Ms.	e	ish Name: .姓 <i>名</i>		Chinese Name: 中文姓名
Date of Birth: 出生日期	Day ∃	Month 月	Year 年	Hong Kong Identity Card No.: (First 4 digits only): 香港身份證號碼 (首 4 個字母及數字)
Nationality: 國籍				E-mail Address: 電郵
Correspondence Addro 通訊地址	ess :			
WeChat ID (if any): 微訊帳號(如有)				Mobile Phone No.: 手提電話號碼

Language preferred to be used during interview: (English/Cantonese/Putonghua) 甄選面試選用之語言: (英文/廣東話/普通話)

#### Academic / Professional Qualifications 教育及專業資歷

Please provide details of academic/professional qualifications obtained/to be obtained :

請提供已獲取/將獲取之教育及專業資歷 (只須填寫最高學歷)

Education 教育程度	Name of Schools/Colleges/Universities attended/attending	學校名稱	Qualifications (Year) 學歷(年份)
Secondary School 中學			
University/College 大學/大專			
Post-graduate nstitute 研究院			
Professional Qualifications 專業資格			
Others 其他			

Please list Thesis / Papers and Publications written / or given (Please provide not more than 10 topics of supporting documents) 請列出曾發表的論文、文章及著作(請附上不多於 10 個題目的參考文件)					
Thesis 論 文 (Year 年份 )	:				
Papers 文 章 (Year 年份 )					
Publications 著作 (Year 年	份):				
Employment Record 工作經	驗				
Name of Present Organization	1 現職機構名稱:				
Present Position 現任職位:		Years of Service 任職年期:			
Nature of Business 業務性?	術 · -	Tel. and Ext. No. 公司電話及內線:			
Address of Present Organizati 現職機構地址:	on				
Brief Description of Job Dutie	·s 職務簡介 :				
Period: from /to 期間:起/止	Name of Prev 機構名稱	vious Organization(s)	Position(s) held 曾任職位		
Affiliated Organizations/History 附屬團體及志願社會服務資料	/ of Voluntary and Community Ser   (如有需要,可另附加頁數)	rvices (Please attach in additional page if any)			
Position(s) held/Year	Name of Organization(s)	Community Service Involvement, Achieveme	nts and Contributions		
曾任職位/年份	所屬團體	社會服務資料,成就及貢獻			
Others 其他					

Please list and provide evidence of any commendation, statement of authorities, honors and awards, in descending order of importance, which testifies and substantiates your achievements or contributions.

請按重要性依次列舉及提供有關文件以證明閣下之成就或貢獻,如推薦書、獎狀或榮譽。

Please give details of your achievements in career and community services and examples of your dedication and initiatives in relation to these achievements. (500 words maximum)

請列舉個人在事業及/或社會服務上之卓越成就及其熱誠和進取例證。(上限 500 字)

Why do you consider yourself suitable to be nominated for this award? (500 words maximum) 你為何認為自己為適合的候選人? (上限 500 字)

Can you share your vision, how to contribute to the betterment of the future society? (500 words maximum) 請分享你的願景,如何有助於改善世界,令未來的社會變得更好?(上限 500 字)

Referee 諮詢人 (Note: Referee will be consulted when necessary 註:大會可按需要聯絡諮詢人)

I confirm that I have obtained the consent of the following person as my personal reference for supporting the nomination. 本人證明已經得到下列人士允許作提名之諮詢人。

□ 先生 Mr. □ 小姐 Miss □ 女士 Ms.	English Name 英文姓名	Chinese Name: 中文姓名
Occupation 職業		E-mail Address 電郵地址
Correspondence Address	通訊地址	
Office Telephone No. 🕴	牌事處電話	Mobile Phone No. 手提電話號碼
Relationship with Entrant 與參選者關係	:	Duration of Acquaintance 與參選者認識時間

#### Declaration 聲明

I attest to all the facts in this application form and supporting documents and give permission to their publication if I were selected. I hereby declare that I agree to the selection rules of "Hong Kong Professional Elite Ladies Selection" and am willing to be proposed as a nominee for the Selection. I agree and acknowledge that the Independent Accountant and Judging Panel may verify the information and documents submitted herewith and get further reference from the referees and organizations concerned. I am prepared to attend the judging interview on dates specified by the Organizing Committee. I agree that all decisions made by the Organizer and Judging Panel are final and binding in all respects. If successfully selected, I agree to keep the results confidential until officially announced by the Organizer. I will attend the Awards Presentation Ceremony to be held in 23th July 2022 and to assist the Organizer in associated publicity activities.

本人謹此聲明報名表格及附件所填的資料真確無訛。如獲選為「全港時尚專業女性」,本人允許主辦機構公開此等資料及附件。本人同意遵守一切選舉規則及願意被提 名為「全港時尚專業女性選舉」之候選人。本人同意及確認獨立會計師及評審團對本人之資料作審核及向有關機構查取進一步資料。本人將出席由選舉委員會所安排的甄 選面試。本人同意主辦機構及評審團所作之一切決定為最後裁決。如獲選為全港時尚專業女性,本人同意將結果保密直至主辦機構正式公佈。本人將出席於 2022 年 7 月 23 日的頒獎典禮,並同意協助主辦機構進行有關之宣傳活動。

Signature of Entrant 參選者簽署 Date 日期

## Nomination Form 提名表格

To Be Completed By Proposer (Individual or Public / Private Organization) 由提名人填寫 (個人、公共 / 私人團體)					
Personal Particulars of Proposer 提名人資料					
□ 先生 Mr. English Name: □ 小姐Miss 英文姓名 □ 女士 Ms.	Chinese Name: 中文姓名				
Hong Kong Identity Card No. (First 4 digits only): 香港身份證號碼 (首 4 個字母及數字) Correspondence Address: 通訊地址					
WeChat ID (if any): 微訊帳號 (如有) Occupation: 職業	Mobile Phone No.: 手提電話號碼 Position: 職位				
Name of Organization: 機構名稱					
Tel. and Ext. No.: 公司電話及內線	E-mail Address: 電郵地址				
Relationship with Entrant: 與參選者之關係	Duration of Acquaintance: 與參選者認識時間				

Why do you consider the entrant deserves to win this award? (500 words maximum) 你為何認為參選者應當入選為「全港時尚專業女性」?(上限 500 字)

I attest to all the facts in this nomination form, and hereby declare that the information is true to the best of my knowledge.
本人謹為在本提名表格中所填一切作證,並聲明所填資料俱為屬實無訛。

Signature of Proposer	Date
提名人簽署	日期
	Deadline for Nomination 截止提名日期
	31 May, 2022 年 5 月 31 日
	(N. 索郡低二日期及時期及准 Email received data and time no later than the above deadline)

(以電郵所示日期及時間為準 Email received date and time no later than the above deadline)

#### Judging Interview 甄選面試

The independent accountant "Qual-mark CPA Limited" will verify the data contained in the nomination form and examine the eligibility of each nominee before judging interview. All information pertinent to the nominations will be treated confidentially and will not be published unless the nominee is selected. The result will not be released by the Organizer to the public and media until the official announcement in 23<sup>th</sup> Jul 2022. All short listed nominees will be notified in writing in mid-June 2022 and invited to attend the judging interview by the Judging Panel. 獨立會計師「優誌執業會計師有限公司」首先核實候選人之有關資料,再呈遞評審團作甄選面試。除獲選者外,所有候選人資料將予保密。選舉結果會保密至2022年7月23日的頒獎晚宴正式公佈為止。合資格面試的候選人將於 2022年 6 月中接獲書面通知出席甄選面試。

All Nomination forms should be submitted to Qual-mark CPA Ltd – Independent Accountant "Hong Kong Professional Elite Ladies Selection" Via email "<u>hkpels2022.cljc@gmail.com</u>" 所有提名表格請以電子郵件方式傳遞至 "<u>hkpels2022.cljc@gmail.com</u>"

### 「全港時尚專業女性選舉」獨立會計師 優誌執業會計師有限公司

Enquiries: JCI City Lady (HK) 21/F, Seaview Commercial Building, 21-24 Connaught Road West, Sheung Wa	ın, Hong Kong	查詢: 城市女青年商會 香港上環干諾道西 21-24 號海景商業大廈 21 樓		
Vice President Celia Lam	Tel: 9338 2826	副會長	林楚琼	電話:93382826
Project Chairman Rainbow Yeung	Tel: 6338 4706	籌委會主席	楊彩紅	電話:6338 4706
Email: <u>2022info@hkpels.com</u> URL: <u>http://hkpels.com</u>		電郵: <u>2022info@hkpels.com</u> 網址: <u>http://hkpels.com</u>		

#### Important Notice 重要事項

To enable proper assessment of entrants, please ensure that all parts of the nomination form and the supporting documents areto be correctly completed. Failure to do so may result in disqualification due to insufficient/incorrect information submitted. 在填寫提名表格及附件時,如有任何遺漏或所報資料不全或不實,均可能影響參選者的參選資格。

Please submit this form together with relevant documents to support the statement made. Please provide an explanatory note with no more than 150 words (either Chinese or English is acceptable) attached to each supporting document. All documents and materials submitted will not be returned and will be destroyed within three months after the completion of the Selection.

請隨提名表格附上與所述的資料有關文件,以作證明。請在每一份有關文件上附上不多於 150 字(中文或英文均可) 的註釋。所有提交之文件及物件會於選舉結束後三個月內銷毀, 恕不退還。

Selection rules and criteria are subject to updates or changes as determined by JCI City Lady for ensuring a fair and productive selection process, whose determination shall be conclusive and binding. In case of conflicts between the Chinese and English versions, the Chinese version shall prevail.

為確保選舉過程公平及有成效,城市女青年商會可就選舉規章及準則作出更新或更改決定,其決定為最終及具約束 力。中文版本若與英文有異,一概以中文版本為準。